
 
Konsernikeskustelut 
 
Kaupunginhallitus 04.09.2023 § 218  
  

MW-Kehitys Oy:n, Yrke Kiinteistöt Oy:n, Mäntän Kaukolämpö ja Vesihuolto 
Oy:n, Justiina Ateriapalvelut Oy:n, Mäntän Jääareena Oy:n ja 
Koskelantalot Oy:n toimitusjohtajat on kutsuttu konsernikeskusteluun 
aiheina yhtiöiden vuoden 2024 talousarvion tavoitteet. 
 
Valmistelu ja lisätiedot: 
kaupunginjohtaja Anne Heusala 
anne.heusala@taidekaupunki.fi, 040 185 1275 
 

Esittelijä Kaupunginjohtaja Anne Heusala 
 

Päätösesitys Kaupunginhallitus merkitsee tiedokseen MW-Kehitys Oy:n, Yrke Kiinteistöt 
Oy:n, Mäntän Kaukolämpö ja Vesihuolto Oy:n, Justiina Ateriapalvelut Oy:n, 
Mäntän Jääareena Oy:n ja Koskelantalot Oy:n toimitusjohtajien katsaukset 
ajankohtaisista asioista ja päättää mahdollisesta konserniohjauksesta. 
 

Käsittely kokouksessa MW-kehitys Oy:n ja Yrke Kiinteistöt Oy:n toimitusjohtaja Otto Huttunen, 
Koskelantalot Oy:n toimitusjohtaja Eija Kallio, Mäntän kaukolämpo ja 
vesihuolto Oy:n toimitusjohtaja Heikki Tirkkonen, Mäntän Jääareena Oy:n 
toimitusjohtaja Jari Ahvenlahti ja Justiinan Ateriapalvelut Oy:n 
toimitusjohtaja Tiina Kytömäki olivat kukin vuorollaan kaupunginhallituksen 
kuultavina klo 16:05-19:20. 

 
 Merkittiin, että Mira Anttila ilmoitti olevansa esteellinen (intrassijäävi) 

Koskelantalot Oy:n konsernikeskustelun ajan ja poistui täksi ajakis 
kokouksesta. 

 
Päätös Hyväksyttiin esityksen mukaisesti. 
 
 
Kaupunginhallitus 23.10.2023 § 252    
1391/00.01.02/2023    
 

Kaupunginhallitus on käynyt konsernikeskustelut yhtiöiden kanssa 
4.9.2023. Keskustelujen pohjalta konsernijohdolle on koostettu kysely 
yhtiöille asetettavista tavoitteista, minkä pohjalta tavoitteet muotoillaan 
talousarvioon 2024. 
 
Oheismateriaaleina on yhtiöiden esittämät ajankohtaiset asiat.  

 
Valmistelu ja lisätiedot: 
kaupunginjohtaja Anne Heusala 
anne.heusala@taidekaupunki.fi, 040 185 1275 
 

Esittelijä Kaupunginjohtaja Anne Heusala 
 

Päätösesitys Kaupunginhallitus käy lähetekeskustelut yhtiöille asetettavista strategisista 
tavoitteista vuodelle 2024. 

 
Käsittely kokouksessa Talouspäällikkö Hanna-Maija Oksanen esitteli konsernijohdon eli 

kaupunginhallituksen kyselyn tuloksen, jonka pohjalta konsernikeskustelut 
käydään. 

  



 Kaupunginjohtaja Anne Heusala teki muutetun päätösesityksen. Muutettu 
päätösesitys kuului seuraavasti: asia käsitellään uudelleen 
kaupunginhallituksen seuraavassa kokouksessa 6.11.2023. 

 
Päätös Hyväksyttiin muutetun esityksen mukaisesti. 


